


Dogajanja
Dan upora proti okupatorju

Bdeči hrast ob spomeniku talcev
Slovesnost ob državnem prazniku posvečena rojaku, narodnemu heroju Francu Rozmanu - Stanetu

V soboto, 20. aprila, teden dni pred dnevom 
upora proti okupatorju, je Občinski odbor 
Zveze združenj borcev Občine Medvode v 
sodelovanju z lokalno skupnostjo, pred
stavniki Slovenske vojske in ob kulturnem 
programu v izvedbi medvoške godbe, 
Lovskega pevskega zbora, učencev okoliških 
osnovnih šol, recitatorjev in pirniškega 
OTH-ja pripravil eno največjih praznovanj 
tega državnega praznika v naši občini doslej, 
tako po udeležbi kot tudi po slovesnosti 
dogodka. Nanj so poleg občanov Medvod 
povabili tudi številne goste; nekdanje borce, 
praporščake in predstavnike državnih 
ustanov.
Slovesnost, ki je bila skoraj v celoti posvečena 
spominu na rojaka, narodnega heroja in koman
danta Slovenske vojske Franca Rozmana - 
Staneta, je potekala ob spomeniku talcev v 
gramozni jami na Svetju. Ob tej priložnosti sta 
župan Občine Medvode Stanislav Žagar in 
poveljnik 1. brigade Slovenske vojske Branimir 
Furlan iz vojašnice Franc Rozman - Stane v 
Ljubljani posadila spominsko drevo rdeči hrast. 
Prav za to priložnost je predsednik borčevske 
organizacije v Medvodah Matevž Jekler - Iztok 
napisal pesem z naslovom Posajeno drevo, ki jo 
je učenka OŠ Franc Rozman - Stane iz Šentvida 
izročila Martinu Rozmanu, bratu narodnega 
heroja.

Kresovi so zagoreli 
tudi letos

Po vsej občini Medvode so na pred
večer praznika dela zagoreli kresovi. Za 
»občinskega« so Medvoščani vzeli kar tis
tega v Goričanah, ki je bil največji in 
najbolj obiskan. Morebiti tudi zaradi 
obilice hrane in pretočenega alkohola, kije 
tako kot kresovanje postalo obvezen del 
praznovanja. Ker je prejšnji dan dež precej 
namočil pripravljen les, kres kar ni hotel 
zagoreti. Ob pomoči bencinskih hlapov se 
je to vendarle zgodilo in organizatorji so si 
oddahnili. Večina občanov se je, skoraj 
tako hitro, kot je pogorel kres, porazgubila 
v svoje domove.

Svoj kres so zakurili tudi na Zgornji 
Senici, pod Svetim Jakobom, na obali 
Zbiljskega jezera in v Žlebeh pod cerkvijo 
Svete Marjete in na drugih manjših 
vzpetinah občine Medvode.

Franc Rozman je bil rojen 27. marca 1911 v Sp. 
Pirničah kot tretji od štirih otrok. Ker je zelo 
zgodaj izgubil očeta, je bil najprej za hlapca in 
pastirja pri sosedih. V napredni slovenski in 
protifašistični miselnosti ga je najprej vzgajal 
učitelj Macarol. S pomočjo novega skrbnika 
Tineta Rožanca se je izučil za peka. Ker v 
obdobju gospodarske krize ni dobil zaposlitve, 
se je kot prostovoljec odpravil v Španijo, 
naredil podčastniško šolo in postal komandant 
bataljona. Po zmagi frankistov se je leta 1941 
vrnil domov in se vključil v odporniško gibanje. 
Najprej je bil vojaški inštruktor, nato koman
dant 1. štajerskega bataljona in kasneje 2. grupe 
odredov. Leta 1943 je bil povišan v generalma
jorja in v 32. letu starosti postal komandant

Slovenske vojske. 7. novembra leta 1944 je ob 
preizkušanju novega orožja izgubil življenje. 
Štiri dni kasneje je bil razglašen za narodnega 
heroja. »V Slovenski vojski potrebujemo vzore 
in komandant Stane je, tako kot general 
Maister, velik Slovenec in velik komandant 
oziroma poveljnik. Da je bil dober vojščak in 
strateg, lahko razberemo iz njegovega hitrega 
napredovanja, ki ni bilo zgolj formalno, ampak 
je bilo zgrajeno na izkušnjah, znanju in na 
dejstvu, kako je iz taktike prešel na strateško 
raven in kako je znal oblikovati slovenske 
oborožene sile med 2. svetovno vojno. Imel je 
tako intelektualne kot vodstvene sposobnosti,« 
je ob tej priložnosti povedal poveljnik Branimir^

Končno asfalt skozi Pirniče

Pirniče - Tisti, ki so si želeli in težko čakali, da bi na cesti skozi Pirniče rešili številne 
težave, so si pred prvomajskimi prazniki 
oddahnili. Popustili so, kot je nekdo blizu 
odgovornih rekel, tudi tisti najbolj trdovratni.
Tako je cesta od Kralja do Mihovca dobila 
težko pričakovano asfaltno prevleko.
Pravzaprav je zdaj na približno kilometer 
dolgem in osem metrov širokem cestišču, v 
katerem je tudi vsa komunalna infrastruktura, 
grobi asfalt. Ta pa tudi zagotavlja, da se bodo 
poslej dela bolj ali manj nemoteno nadaljevala 
in da bo težko pričakovana prometnica skozi 
Pirniče tudi varnejša.

SOTOČJE (ISSN 1580-0547) je priloga Gorenjskega glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas s sodelavci: Silvana Knok, Jože 
Jarc, Boris Primožič in Franci Rozman. Odgovorna urednica Marija Volčjak, glavni urednik za priloge Andrej Žalar. Priprava in tisk: Tiskarna 
KARA, d.o.o., Senično. SOTOČJE številka 4 je priloga 37. številke Gorenjskega glasa, 14. maja 2002. V nakladi 5100 izvodov jo dobijo vsa 
gospodinjstva v občini Medvode brezplačno. Slika na naslovnici: Spominsko drevo rdeči hrast v gramozni jami na Svetju.
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27. seja občinskega sveta

Dogajanja

Umirjeno proti koncu mandata?
Med drugim sprejeli zaključni račun, višje cene programov v Vrtcu Medvode in sklep o imenovanju komisije

za priznanja. Opozicija brez »večjih« zadržkov.

V torek, 16. aprila, je 27. seja občinskega 
sveta Občine Medvode potekala bistveno 
bolj umirjeno in tudi hitreje, kot je marsi
kdo pričakoval. Še posebej, če upoštevamo 
špekulacije o tem, kaj morda »vročega« 
svetniki še pripravljajo do jesenskih volitev. 
Tokrat so potrdili zaključni račun proraču
na Občine Medvode za minulo leto, sprejeli 
spremembe prostorsko ureditvenih pogojev 
v Smledniku, dali svoje soglasje k prodaji 
občinske zemlje v Pirničah, imenovali 
komisijo za občinska priznanja, dali svoje 
soglasje k načinu pokrivanja izgube v ZI) 
Medvode in Vrtcu Medvode ter v slednjem 

^to°ločili za 12-odstotkov višje cene pro- 
' gramov. Vse to v pičlih štirih urah.

Občinski svet se je med drugim seznanil 
tudi s stališčem župana Stanislava Žagarja, da 
mandat člana občinskega sveta Leopolda 
Kneza ni sporen, čeprav občasno opravlja dela 
svetovalca župana za področje požarne varno
sti in civilne zaščite. Na morebitno nez
družljivost teh dveh funkcij je že pred časom

Lastna obrtna mini 
klavnica?

V četrtek, 4. aprila, so se zbrali člani 
Odbora za kmetijstvo in gozdarstvo Občine 
Medvode in sprejeli pravila o načinu in viši
ni financiranja društev, ki se ukvarjajo z 
razvojem kmetijstva (kozjerejsko, kon
jeniško, čebelarsko..). Za financiranje 
dejavnosti s področja kmetijstva je letos 
namenjenih 31 milijonov tolarjev. Od tega 

^ jje namenskih 6 milijonov tolarjev za urejan
je zemljišč, 2 milijona za pospeševanje 
rastlinske pridelave, 8 milijonov za pospeše
vanje živinoreje, 3,5 milijona za ostale 
dejavnosti in 11 milijonov tolarjev za kredi
tiranje razvojnih projektov s področja 
kmetijstva oziroma subvencioniranje 
obrestne mere. Član odbora in hkrati 
predsednik KZ Medvode Valentin Križaj je 
odbornike seznanil tudi s problematiko 
Škofjeloške klavnice in z rezultatom 
pogovora predstavnikov gorenjskih občin in 
kmetijskih zadrug o potrebnih sredstvih za 
njen nakup, ki bi omogočil njeno nadaljnje 
delovanje. Glede na podatek o številu glav 
goveje živine, naj bi občina Medvode, če bi 
v ta projekt vstopila, za nakup prispevala 
skoraj 10 milijonov tolarjev. Odbor za 
kmetijstvo Občine Medvode je sprejel 
sklep, da se oblikuje skupina, ki bo skupaj s 
predstavniki sosednjih občin proučila 
smiselnost in dolgoročnost sodelovanja, 
predsednik odbora Štefan Čebašek pa se je 
zavezal, da bo v pisni obliki pripravil 
poročilo o možnostih izgradnje lastne 
obrtne mini klavnice.

opozoril svetnik Anton Lah in skupaj s 
somišljeniki to problematiko ponovno 
izpostavil v začetku letošnjega leta. Takrat je 
prav zaradi nezdružljivosti funkcij svetniške 
vrste zapustil Roman Lavtar, ki je tokrat kot 
direktor Urada za lokalno samoupravo potrdil 
mnenje, da je funkcija poveljnika civilne 
zaščite, ki jo med drugim opravlja Leopold 
Knez, združljiva z mandatom v občinskem 
svetu, da pa je potrebno drugače obravnavati 
njegovo pogodbeno opravljanje svetovalnih 
del za župana. Dvoumno zapisano dikcijo 
urada, da je takšno pogodbeno delo načeloma 
delo uprave, je že znana opozicija v občinskem 
svetu ponovno drugače tolmačila kot občinska 
uprava in ostali svetniki. Opozicija je zato 
menila, da je delo svetovalca v svojem bistvu 
delo uprave, kar je nezdružjivo s svetniško 
funkcijo. Vendar ji je bil v sprejem ponujen le 
ugotovitveni sklep, da se je seznanila z 
županovim mnenjem.

O zaključnem računu občine Medvode za 
minulo leto so predhodno razpravljali komisija 
in odbori ter občinskemu svetu predlagali nje
gov sprejem, čeprav se niso mogli izogniti 
začudenju, da jim lani ni uspelo porabiti več 
kot 250 milijonov proračunskega denarja. 
Vendar se je v okviru razprave ozračje naelek
trilo le ob predlogu opozicije, ki je predlagala 
glasovanje, da občinski svet soglaša z objavo 
višine plač oziroma sejnin občinskih 
funkcionarjev v časopisu Sotočje, saj so ti 
podatki javni. Nato je opozicija sama ocenila, 
da glasovanje o tem, kar je že sicer zakonska 
obveza in samoumevno, ni potrebno.

Na tokratni seji, na kateri so nekateri svet
niki izrazili prepričanje, daje ena zadnjih pred 
jesenskimi volitvami, so potrdili tudi predla
gani način kritja 1,9 milijona tolarjev izgube v 
ZD Medvode in 4 milijone tolarjev izgube v 
Vrtcu Medvode. Po krajši razpravi so potrdili 
tudi 12 odstotkov višje cene programov v sled
njem, kar je za polovico manjše povišanje, kot 
gaje predlagala v.d. ravnateljice Mojca Sešek.

Zato so v zakup vzeli njeno pojasnilo, da že 
lahko računajo na ponovno izgubo oziroma 
bližnje srečanje na to temo. Od 1. maja dalje je 
cena programa za prvo starostno skupino otrok 
69.229 tolarjev in za drugo starostno skupino 
58.360 tolarjev. V primeru, da otroka v času 
poletnih počitnic ni v vrtcu neprekinjeno vsaj 
mesec dni, znaša rezervacija 358 tolarjev na 
dan. Svetniki so se seznanili tudi s plačilno 
nedisciplino staršev in obravnavali predlog, da 
bi v prihodnje večkrat letno usklajevali cene 
programov, vendar konkretnih sklepov niso 
oblikovali.

Občinski svet je potrdil tudi županov sklep 
in za obdobje štirih let imenoval sedemčlansko 
komisijo za priznanja in nagrade v sestavi 
Pavle Lampič, Ana Notar, Ivanka Šušteršič, 
Janez Rebolj, Franc Pipan, Darinka Verovšek 
in Valentin Križaj. Zavrnjen je bil očitno 
narobe razumljen predlog Petra Militareva, da 
bi komisijo imenovali le za leto dni. Izhajal je 
namreč iz stališča, da je morda v komisiji kdo, 
ki bi sam prav kmalu zaslužil priznanje ali 
nagrado za svoje življenjsko delo.

Občinski svet Občine Medvode je sicer posredno z 
glasovanjem o spremembi prostorsko ureditvenih 
pogojev, dal zeleno luč Turistični zadrugi 
Dragočajna - Moše, da v avtokampu postavil 
pritlične počitniške objekte.

Spoštovani!
Vabimo občanke in občane, da se prijavijo za sodelovanje na tradicionalnem slovenskem
kmečkem praznovanju, ki bo v nedeljo, 23. junija 2002, v Medvodah.
Sodelujete lahko:
- na domači tržnici
- v posameznih kmečkih igrah (sestavljanje lojtmika, žaganje, ocenjevanje teže, robkanje koruze in 

podobno)
- v dopoldanskem času sodelovanje občanov v starih oblačilih (vabljeni še posebej člani kulturnih 

društev)
- posamezniki, ki bi bili pripravljeni nastopiti v povorki kol vozniki s konjsko vprego, kosci, 

žanjice, grabljice, narodne noše in podobno
- gospodinje, ki bi bile pripravljene pripraviti določene domače jedi za obiskovalce

Hkrati Vas prosimo, da nam sporočite, če imate doma določena stara kmečka orodja, da jih
na prireditvi prikažemo.

Vse informacije dobite vsak dan pri organizatorju po telefonu 041/378-050.
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Turizem
Odbor za turizem in gostinstvo

Načrtno v razvoj turizma
Težave, ki kazijo turistično podobo Medvod, znamo opredeliti, potrebujemo le še načrt in spodbude za rešitve

- tudi s strani občinske uprave.

možnostmi, da pridobijo državna nepovratna 
sredstva bodisi na aktualnem razpisu za spod
bujanje novih in dopolnilnih turističnih 
proizvodov, ki so med drugim namenjena tudi 
za označevalne table, ali na načrtovanem 
razpisu za spodbujanje razvoja skupne turis
tične infrastrukture. Peter Vesenjak, direktor 
enega izmed svetovalnih podjetij s področja 
turizma, je med drugim poudaril, da je turis
tični proizvod, ki ga želimo prodati, sestavljen 
iz številnih elementov naravne in kulturne 
dediščine, ljudi in načina življenja v okolju, 
gostinskih storitev, cestne in ostale komunalne 
infrastrukture in da torej ni bistvene razlike v 
načrtovanju turističnih in ostalih industrijskih 
proizvodov. Vedeti je potrebno predvsem, kdo

so naše ciljne skupine. Predsednik odbora za 
turizem in gostinstvo Občine Medvode Sandi 
Bartol je dosedanje akcije kot so namestitev 
turistično informativnih tabel, odprtje turis
tičnega biroja, izdajanje turističnega biltena in 
izvedbo projekta Moja dežela lepa in gos
toljubna označil za uspešne, vendar potrdil tudi 
temeljno ugotovitev tokratnega posveta, da je 
potrebno večje medsebojno sodelovanje vseh 
akterjev turističnega razvoja z občino 
Medvode. Ta pa potrebuje strategijo razvoja 
turizma, zato bodo oblikovali strokovno pro
jektno skupino, ki bo, glede na naravne danos
ti, pripravila natančne turistične projekte, ki naL#k 
bi dobili osrednje mesto v vizijah razvojinjgz 
občine Medvode.

V četrtek, 18. aprila, je Odbor za turizem in 
gostinstvo Občine Medvode v Hiši kuli
narike Jezeršek v Sori pripravil posvet na 
temo Vloga lokalne skupnosti pri razvoju 
turizma. Medse so povabili predstavnike 
medvoških turističnih društev in krajevnih 
skupnosti ter predstavnike občine Medvode, 
turističnih organizacij, zbornic in 
ministrstev. Skratka skozi razpravo so zaz
nali in opredelili probleme, ki kazijo turis
tično podobo krajev, v prihodnje pa naj bi 
naredili že dalj časa pričakovani korak 
naprej - načrt turističnega razvoja občine 
Medvode.

Uvod v nadaljnjo kritično razpravo je 
naredil že gostitelj tega posveta Franci 
Jezeršek iz Hiše kulinarike, ki je posvetoval- 
cem v sprejem predlagal kar nekaj sklepov 
zavezujočih za Občino Medvode. Med drugim 
naj bi občina takoj očistila okolico nekdanje 
gramozne jame na Jeprci, postavila označe
valne table, uredila pešpoti in vhod v 
Polhograjce, ki ga med drugim kazijo tudi 
podrte ograje na mostovih, in pripravila zazi
dalni načrt namenjen razvoju obrtne in pred
vsem turistično-gostinske dejavnosti. 
Kritičnost nadaljnjega posveta, v katerem so 
razpravljale! govorili predvsem o potrebnem 
zagotavljanju komunalnih predpogojev za 
nadaljnji razvoj turizma, je spodbudila tudi 
izjava župana Stanislava Žagarja, naj sprejme
jo take sklepe, »da bi občina Medvode od 
turizma tudi kaj imela«. Žal je moral nadaljnjo 
razpravo predčasno zapustiti, sicer bi slišal 
mnenje razpravljalcev, češ da turizem in 
gostinstvo že sedaj daje kruh precejšnjemu 
številu prebivalstva in posredno prek dohod
nine in davščin polni občinsko blagajno. Da so 
turistični delavci in predstavniki krajevnih 
skupnosti znali dobro razpoznati probleme pri 
turistični podobi naše občine, je v svoji 
razpravi ugotovila tudi državna podsekretarka 
v sektorju za razvoj turizma na Ministrstvu za 
gospodarstvo Darja Radič in jih seznanila z

Turistični obračun v Hrašah in na Katarini

Hraše - V preteklem mesecu so se zbrali člani TD Hraše na svoj letni občni zbor. Vsi pri 
stojni so podali svoja poročila, ki sojih člani kritično ocenili in dali dosedanjemu vodstvu vse 
priznanje za dobro delo. Kritično so ocenili odnos do znanega bajerja, ki je nastal v neposred
ni bližini živinorejske fanne Emona. Žal nekateri ocenjujejo, da ni potreben in drugi se zavze
majo za potrebno ureditev. Verjetno bo potrebno najti skupni dogovor vseh vpletenih strani 
(kraja, KS, Emone in še koga) in pripraviti strokoven odgovor na vprašanje: "Kaj v prihodnje 
s to zadevo"? Ocenili so, da z akcijami - prireditvami, ki so jih že doslej organizirali, nadalju
jejo in jih dopolnjujejo, le tako se bo njihov glas širil tudi izven kraja.

Na koncu so izvolili novo vodstvo in za predsednika izvolili Damjana Koželja. 
Dosedanjemu dolgoletnemu predsedniku Francu Kolmanu pa so se zahvalili s skromnim 
darilom za njegovo prizadevno in uspešno delo, ki ga žal zaradi zdravstvenih razlogov ne more 
več tako prizadevno opravljati. Ostal pa bo še vedno v odboru kol izkušen funkcionar.

Sprejeli so tudi delovni letni program.

Katarina - Tudi turistični delavci TD Katarina so se zbrali na svojem rednem letnem 
občnem zboru, da pregledajo in ocenijo svoje delo v preteklem letu in se dogovorijo za delo v 
letošnjem letu.

Po podanih poročilih so v razpravi ugotovili, da so v preteklem letu dobro delali in 
pripravili več zelo odmevnih prireditev. Posebej je potrebno omeniti srečanje slarodobnikov 
(stara vozila, motorji), ki je privabilo, kljub slabemu vremenu, veliko število udeležencev in 
tudi obiskovalcev. Prav tako je bila izrečena posebna pohvala za organizacijo tržnice turis
tičnemu podmladku tega društva, ki je v naši občini najbolj delavno. Za uspešno delo pa so kot 
nagrado za člane podmladka organizirali izlet po Sloveniji.

Tudi v delovnem načrtu za letošnje leto imajo kar veliko dela. Sodelovanje pri Slovenskem 
kmečkem prazniku v Medvodah, pri projektu "Moja dežela lepa in...", nameravajo organizirati 
srečanje slarodobnikov ter prvič začeti s pohodom "Dolomiti 2002" ter izvesti svoj že 
tradicionalni delovni program, ki vsebuje vsa tista opravila, da se obiskovalci v njihovih 
polhograjcih dobro in lepo počutijo.

Planinski pogled v dolino

Medvode - V nedeljo, 28. aprila, se je 31 članov PD Medvode odpravilo na svoj letno 
načrtovani planinski pohod na Tolsti vrh in Kriško goro. V lepem vremenu ob pogledih na 
sveže zasnežene vrhove (Storžiča, Košute ter Julijcev s Triglavom) so se iz vasi Gozd povzpeli 
na Malo Poljano, kjer pastirji že pripravljajo vse potrebno za pašno sezono. Po krajšem 
postanku so nadaljevali pot na Tosti vrh (1715 m) in se ob pogledih na spomladansko cvetje 
spustili na Kriško goro. Ob povratku v dolino so si izbrali ozko ter strmo lovsko stezico, ki jih 
je pripeljala v Grahovše, od koder so se z avtobusom odpeljali domov.
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KUD Oton Župančič Sora praznuje

Aktualno

Zlati jubilej sorških pevcev
Moški pevski zbor trenutno šteje 15 pevcev. Jože Jamnik, Zdravko Veber in Miha Gaber prepevajo že vseh 50 let.

Pevska dejavnost ima v Sori že dolgo tradicijo. 
Razen bolj razvitega cerkvenega zborovskega 
petja, je bil moški pevski zbor, ustanovljen leta 
1952, nekaj časa edini prosvetni zbor v takratni 
občini Šiška. Z nastopanjem na številnih 
proslavah, pogrebih, komemoracijah in drugih 
priložnostih širom po občini, so veselje do

zborovskega petja zasejali tudi v drugih krajih. 
Tako je pred dvajsetimi leti v takratni občini pod 
okriljem društev in podjetij delovalo že 16 zborov.

Leta 1949 so v Sori ustanovili kulturno društvo, 
tri leta za tem pa se je porodila želja po organizirani 
pevski skupini. Sprva je zbor sestavljalo 18 članov, 
mesto pevovodje pa je pripadlo Mihaelu Gabru, ki

Koncert ob jubileju

Četrt stoletja KD Jakoba Aljaža
V petek, 12. aprila, so v avli Osnovne šole Medvode zadoneli ubrani glasovi pevk in pevcev

iz Smlednika in okolice

Pred četrt stoletja, leta 1977, je v Smledniku začel delovati moški pevski zbor. To letnico štejejo 
člani Kulturnega društva Jakoba Aljaža za svoj začetek. Po dvajsetih letih prepevanja, je zaradi 
pomanjkanja idej in volje moški pevski zbor začasno potihnil, kasneje pa so ga ponovno obudili v obli
ki mešanega zbora.

In od kod ideja, da začnejo z mešanim zborom in ne nadaljujejo tradicije moškega pevskega zbora? 
Janez Gašperin, predsednik Kulturnega društva Jakob Aljaž, večino zaslug pripisuje medvoškemu županu, 
Stanislavu Žagarju. Menda je prav on predlagal, naj v svoje vrste sprejmejo še ženske glasove. To je bila 
odlična rešitev tudi za pomanjkanje nekaterih glasov, poleg tega pa v naši občini že precej let deluje ubran 
moški pevski zbor, Lovski pevski zbor Medvode.

Na petkovem koncertu so zapeli veliko narodnih pesmi, kijih njihov repertoar obsega največ. Občinstvo 
je bilo zelo zadovoljno, koncert so popestrili še nekateri člani pevskega zbora Jakoba Aljaža, ki obvladajo 
igranje inštrumentov. Največ navdušenja je požel Janez Gašperin, ki je zaigral na orglice.

Najraje nastopajo v domovih starejših občanov, saj imajo občutek, da so tamkajšnji prebivalci njihovo 
najbolj zvesto občinstvo.

Da bi lahko peli optimalno, potrebujejo še vsaj pet moških članov. Med glasovi jim najbolj manjka prvi 
tenor, drugi bas in sopran. Vabljeni ste, da se jim pridružite.

Občinska revija otroških pevskih zborov
Mladi pevci in pevke so se tokrat srečali na Osnovni šoli Preska. Prišlo je več kot 350 učencev iz vseh 

medvoških osnovnih šol, Sora, Topol, Simona Jenka Smlednik, Medvode, Pirniče in Preska, kol vsako leto 
____ pa so se jim pridružili še člani otroškega in mladinskega pevskega zbora iz Osnovne šole Vodice.

- v Večina pesmi je bila ljudskih, saj učitelji glasbene vzgoje želijo ohraniti narodno pesem, za popestritev 
pa smo slišali tudi nekaj zabavnih. Da revija ne bi bila zgolj pevsko obarvana so poskrbeli učenci iz Preske 
in Smlednika. Zaigrali so na Orffove instrumente.

Najlepše je zazvenela zadnja pesem na letošnji reviji, ki sojo zapeli vsi učenci skupaj. To je bila pesem 
iz filma Bratovščina sinjega galeba.

Razstava Rajka Modica

Novo ime med medvoškimi slikarji
Druga samostojna razstava Rajka Modica iz Preske v medvoški knjižnici

Če bi se Rajko Modic danes ukvarjal s tisto umet
nostjo, ki mu je bila v mladosti najbližja, bi bil 
kipar. Ker pa so leta prinesla svoje, se je odločil za 
slikanje.

Začel je s svinčnikom in bolj risal, nato pa je za 
nadgraditev svojega znanja stopil v Sovretovo 
slikarsko šolo. Tam je preciznost in tehtnost oblik na 
njegovih slikah postala mehkejša in izrazno močnejša 
v krajinah. Šolanje, ki je na Rajka Modica pustilo 
globok vpliv, je nadaljeval pod mentorstvom Lucije 
Močnik.

Poleg motivov krajine rad slika še tihožitja in portrete. Od slikarskih tehnik se največkrat spoprime s 
pastelom, akrilom in oljem, akvarel mu menda ne leži najbolje.

Prvič je razstavljal v svojem rojstnem kraju, v Šentjurju. Ljubitelji slikanja so si njegove slike lahko 
ogledali še na različnih slikarskih ex temporih in pri likovnih samorastnikih. Razstava v medvoški knjižnici 
je bila na ogled od devetega aprila do konca meseca.

je zbor vodil vse do leta 1996 in je član zbora že vseh 
50 let. »Bilo je veliko navdušenja. Poznali smo se že 
vsi prej, pa po glasovih so že nekateri peli, tako da 
smo vedeli, kakšna bo sestava zbora. In smo kar vese
lo začeli. Celo spevoigro smo pripravili. Družabno 
življenje je bilo res zelo živo,« se spominja začetkov.

V povojnih letih, ko cerkvena in prosvetna kul
tura nista hodili ravno z roko v roki, čeprav so v obeh 
sferah sodelovali večinoma isti ustvarjalci, so bile 
tudi prostorske razmere neugodne. Vaje so namreč 
imeli v starem cerkvenem domu v Sori, ki ni bil 
vzdrževan. Zaradi mraza in vlage so se tako nekaj 
časa zbirali kar pri eni od pevk doma, za kar so bili 
nato tudi kaznovani. Takratna oblast namreč ni 
dovoljevala zbiranja večjih skupin ljudi v zasebnih 
hišah.

Lepši so spomini na začetke in mladost, kot se 
jih med drugim spominjata Jože Jamnik in Zdravko 
Veber, ki sta prav tako pri zboru že od samega začet
ka. »Ja, spomini so pa lepi. V osnovni šoli sem bil že 
pri mladinskem zboru, pa potem v cerkvi. Po vojni 
smo pa fantje sem in tja hodili in na vasi peli. Pa 
koliko noči je bilo, ko se je slišala fantovska pesem! 
Potem smo se pa organizirali,« pripoveduje Jože 
Jamnik in še doda »Pa podoknice! Takole, ko so se 
fantje in dekleta ženili, smo zmeraj imeli podoknice. 
To je bilo tako veselje! Res je bilo lepo. Potem smo 
pa še malo zalili...«

»Po drugi sv. vojni je bila tukaj v društvu zelo 
razvita dramatika. Po tri, celo štiri premiere na zimo 
smo dali gor. In na igrah se je velikokrat rabilo ubra
no petje. Pa smo prišli do tega, da bi res začeli tako, 
kot je treba - z rednimi vajami,« razlaga Zdravko 
Veber. »Ampak spomini so pa lepi. Bile so tudi 
glasovne krize, ker so se pevci odhajali, nekateri so se 
odselili, umrli,« nadaljuje in s ponosom pripomni: 
»Bile so težave, ampak nehali nismo pa nikoli!«

Moški pevski zbor danes šteje 16 članov, vodi pa 
ga Andrej Benedik, sicer študent Akademije za glas
bo v Ljubljani, smer cerkvena glasba. Ob praznova
nju zlatega jubileja so 20. aprila v Kulturnem domu v 
Sori pripravili slavnostni koncert z naslovom »O 
večerni uri«. Ob tej priložnosti je KUD Oton 
Župančič Sora vsem 16 članom zbora v zahvalo 
podarilo Berkove grafike. Za vztrajnost in sodelova
nje vseh 50 let pa so naziv častnega člana prejeli Jože 
Jamnik, Zdravko Veber in Mihael Gaber. Ob 50-let- 
nici moškega pevskega zbora so izdali tudi 
priložnostni zbornik - spominsko knjižico 
razmišljanj, vtisov in fotografij.
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Kultura
Ex-tempore Smlednik 2002

Barvita dediščina Smlednika na platnu
Na deževen dan so osnovnošolci na platno ujeli naravno in kulturno dediščino - tako, kot je, ali kot jo vidi njihova domišljija.

m

Tretje leto zapored sta smledniško turis
tično olepševalno društvo in krajevna 
skupnost, tokrat v sodelovanju z vsemi 
medvoškimi in vodiško osnovno šolo ter 
VIZ Frana Milčinskega, v soboto, 13. apri
la, pripravila likovno kolonijo Ek-tempore 
Smlednik 2002. Vseh 24 likovnih del so že 
predstavili v prostorih zavoda, kjer je bila 
tudi slovesna podelitev priznanj vsem 
udeležencem in mentorjem, šestim 
samostojnim likovnim ustvarjalcem in 
dvema kolekcijama.

V centralnem medvoškem knjižnem hramu so 
imeli lani skupaj 105 prireditev, ki se jih je 
udeležilo 3400 občanov. 40.807 obiskovalcem 
pa so izposodili 164.807 enot raznega gradiva 
in to se je glede na leto poprej povečalo za 21 
odstotkov, obisk pa za 16 odstotkov.
Lepi uspehi. Kateri kulturni hram se še lahko 
pohvali s tako statistiko? Želimo jim še naprej 
takšne uspehe.

Komisija v sestavi Doran Konjar, Franc 
Ravnik in predsednik Vojko Bizant je poseb
no pozornost namenila šestim likovnim delom 
in zanje v svojem poročilu zapisala, da nagra
jena dela še posebej izstopajo, da so v 
različnih tehnikah od risbe, pastele, tempere 
in akvarela in da so z vsemi zadovoljni, 
čeprav nekatera ne ustrezajo likovni tematiki.

Mladi ustvarjalci naj bi na risalnem listu 
upodobili predvsem kulturno in naravno 
dediščino časa in prostora. Hkrati je komisija 
ocenila, da sta v celoti »ujeli« nalogo in 
razpisano tematiko kolekciji OŠ Vodice in 
zavoda. Nagrajenci med posamezniki pa so 
bili Ana Mandič iz OŠ Vodice, Jean Denis 
Gebhardt iz OŠ Medvode, Toni Skubic iz OŠ 
Smlednik, Petra Vučko iz OŠ Preska in 
Sebastjan Trebeč ter Žan Mirkovič iz VIZ 
Frana Milčinskega Smlednik. Slavko Zupan, 
ki ima kot dolgoletni likovni pedagog na 
zavodu veliko izkušenj s strokovnimi komisi
jami na likovnih ex-temporih in kolonijah 
širom po svetu, je delo komisije ocenil za 
strokovno in hkrati izrazil zadovoljstvo nad 
napredkom v likovnem izražanju mladih, kije 
viden iz leta v leto. Iz začetne zgolj lokalno 
opredeljene prireditve, saj so prvo leto sode

lovali le učenci domače osnovne šole in zavo
da, se je razvilo likovno druženje, ki se lahko 
postavi ob bok podobnim prireditvam v 
Sloveniji, ki so vezane na osnovnošolsko 
mladino. Zato so organizatorji prireditve že 
sprejeli načelno odločitev, da likovna koloni
ja postane stalnica, po možnosti zadnji 
delovni šolski dan v mesecu aprilu. V doslej 
predstavljenih delih se namreč ne zrcali le 
mladostnikova spretnost obvladovanja čopiča 
ali risal, ki izhaja iz znanja likovnih zakoni
tosti, temveč tudi njegovo doživljanje okolja 
in notranje razpoloženje.

Ob tokratni priložnosti je pomočnica 
direktorja na Zavodu RS za šolstvo Jelka*, 
Vintar, ki je pred leti poučevala, med drugirKgiF 
tudi likovni pouk, na smledniški osnovni šoli, 
skupaj s samostojnim svetovalcem za likovno 
vzgojo Marjanom Prevodnikom podelila pri
znanja in medalje, ki so jih zavodski likovniki 
dobili za dela, ki so jih poslali na likovno 
prireditev v Iranu. Nagrajeni so bili Danijel 
Slana, Ifet Jeličevič, Robert in Sebastjan 
Trebeč, Rok Rozmanič in Toni Tomšič. Zlati 
medalji za sodelovanje na likovni razstavi na 
Kitajskem pa sta pripadli Sebastjanu Trebcu 
in Danijelu Slani.

Štirje letni časi v 
Smledniku

Smlednik - Na odru kulturnega doma v 
Smledniku so v soboto, 27. aprila, uprizorili 
letos že drugo premiero. V januarju je(lfe 
mlajši del zasedbe smledniških 
gledališčnikov na oder postavilo Linhartovo 
veseloigro Županova Micka, tokrat pa je 
mladinska skupina KUD Smlednik in 
župnije Smlednik uprizorila, kot so zapisali, 
eno veselo poslansko komedijo, v dveh 
aktih, z lahkotnim zapletom in brutalno 
izpeljavo. Gre za predstavo Vinka 
Modemdorferja z naslovom Štirje letni časi.

Gledalec spremlja življenje štiričlanske 
družine, ki se ji življenje postavi na glavo z 
napovedanim obiskom komisije, ki bo po 
hišah popisovala premoženje. S tem ne bi 
bilo posebnih težav, če oče ne bi bil 
poslanec in posedoval zajetnega kupa 
denarja in daril podjetij, za katere je očitno, 
da niso bila pridobljena na najbolj pošten 
način.

Zapleti in močna situacijska komika 
pripeljeta zgodbo do konca. Kakšnega, pa si 
lahko ogledate na prvi ponovitvi, ki jo mladi 
gledališčniki pod taktirko režiserja Klemna 
Koširja pripravljajo v soboto, 11. maja, 
zvečer.

Kulturni hram Medvode
Medvode - Medvoška knjižnica deluje v lepih in moderno urejenih prostorih že devet let in ima 

tudi veliko vzrokov, da se lahko s svojim delom pohvalijo.
Za naše najmlajše pripravljajo vsak teden pravljične urice, na katerih štiri knjižničarke - 

pravljičarke pripovedujejo ljudske in umetne pravljice ter se o njihovih zgodbah potem z njimi tudi 
pogovarjajo. Zadnje čase urice dopolnjujejo z lutkovnimi ali gledališkimi predstavami. V tednu starej
ših so otroci iz vrtca Medvode pripravili razstavo svojih risb pod naslovom: "Babica in dedek sta me 
naučila", otroci OŠ Medvode pa igrico "Če mrazek nagaja". Teden otroka so povezali z jesenskim 
začetkom pravljic. V iztekajočem letu pa so jim pripravili srečanje z Dedkom Mrazom in lutkovno 
predstavo "Volk in trije kozlički". Za otroke so pripravili nastop gojencev Zavoda Janeza Levca, ki 
so pripravili predstavo "Zakaj je sneg za hribi tako bel". To je bilo prvo srečanje otrok z "drugačni
mi" in sojih lepo sprejeli. Za otroke so tudi organizirali organizirano vodene oglede knjižnice, kjer 
so jim predstavili zgodovino in razvoj knjig ter delo in poslanstvo knjižnic in knjižničarjev.

Vse prireditve, razen pravljic, so izven delovnega časa. Lani so imeli 14 razstav od slikarjev, 
kiparjev, fotografov, izdelovalk domače obrti, otroških razstav in podobno. Večina jih je bila sprem
ljana s petjem ali igranjem na razne instrumente in podobno. Velike pozornosti je bila deležna 
razstava domače obrti pod naslovom "Nit čez nit, vzorec lep je in barvit". Zanimiva je bila razstava 
učencev OŠ Medvode "Nenasilna komunikacija". V njihovih prostorih so nastopali znani pevski 
zbori od Lovskega do MEPZ KD Jakoba Aljaža ter učencev Glasbene šole Medvode. Organizirali 
so razne tribune, podelitve raznih priznanj za šolske ali športne dosežke, v njej je bila ustanovitev 
zgodovinskega društva. Andrej Grogar je predstavil svoj recital, štirje svetovni popotniki pa so 
predstavili posamezne dežele sveta.
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Sodelovanje

Prijateljski obisk županje 
iz Luxemburga v občini Medvode

Lani, med turnejo ob 25-letnici, je Lovski pevski zbor Medvode obiskal tudi Luxemburg in občino Hesperange. 
Županja Marie Therese Gantenbein, ki je bila takrat navdušena nad koncertom, je bila konec aprila pred prazniki na

prijateljskem obisku v občini Medvode.

Medvode - Pred letošnjimi prvomajskimi 
prazniki in dnevom upora, ki so za šolarje 
pomenili kar krajše počitnice, za številne 
druge pa tudi kar mali dopust, je bila na 
obisku v občini Medvode županja občine 
Hesperange iz Luxemburga. Z obiskom je 
poudarila sodelovanje med obema občina
ma, ki ga je lani začel Lovski pevski zbor, 
ko je bil ob jubileju na turneji po Evropi.

Županja občine Hesperange Marie 
Therese Gantenbein je velika zagovornica

fž

kulturnega in društvenega sodelovanja in je 
med obiskom izrazila prepričanje, da imata 
obe občini tudi številne druge skupne 
značilnosti za sodelovanje. Obe sta
predmestni občini, imata podobno komunalno 
infrastrukturo in približno enako število 
občanov. Obe imata podobne prometne 
težave, ki jih je županja orisala s 
pomanjkanjem cest za številne lastnike 
avtomobilov, ki se vozijo na delo v sosednje 
glavno mesto. Podobno je v Medvodah zaradi 
prometnih povezav z Ljubljano. Sicer pa sta 
obe mesti in občini nekako primestni 
glavnima mestoma obeh držav, so ugotavljali 
na skupnem srečanju gostja - županja iz 
Luxemburga in gostitelji - medvoški župan s 
sodelavci.

»V Luxemburgu imamo težave pred
vsem zaradi previsokega standarda. Imamo 
tudi 87 različnih nacionalnosti in rečemo jim 
največkrat, da niso Luksemburžani. Sko
raj polovica vseh Luksemburžanov je

Portugalcev, na drugem mestu so Italijani, na 
tretjem Francozi in na četrtem Nemci. Med 
njimi je tudi 250 bivših Jugoslovanov 
oziroma azilantov,« je med drugim povedala 
na delovnem pogovoru s predstavniki občine 
Medvode županja Marie Therese Gantenbein.

Tudi v Luxemburgu se srečujejo z 
gospodarskimi težavami zaradi cenenih 
vzhodnih izdelkov in s pomanjkanjem dela za 
žene ter z varstvom otrok. »Materializem nam 
dela težave, vodi k sporom, k vojnam,« je 
razmišljala med pogovorom županja, ki je 
sicer velika ljubiteljica kulture in sodelovanja 
na tem področju.

Gostitelji so se med pogovorom potem še 
posebej zahvalili slovenskemu častnemu 
konzulu Zlatku Francu Drevu za prizadevanja 
pri navezavi stikov in hkrati sprejeli 
županjino povabilo k sodelovanju, saj jih je za 
začetek 23. junija, ko imajo državni praznik, 
povabila na obisk v Luxemburg v občino 
Hesperange.
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Aktualno

Medveški prometni križ pred rešitvijo
Občina Medvode in Ministrstvo za promet sta 7. marca letos podpisala sporazum o sofinanciranju projekta, 19. marca je 
bilo izdano enotno dovoljenje za izgradnjo, v petek, 17. maja, pa bo v Uradnem listu objavljen razpis za izbiro izvajalca.

Medvode - Prometni oziroma cestni križ 
na vrhu medvoškega klanca je star že naj
manj deset let. Takrat, 1992. leta, so se ga 
začeli lotevati v še takratni občini 
Ljubljana Šiška, se spominja sedanji župan 
občine Medvode Stanislav Žagar.

To je bila še nekdanja republiška uprava 
za ceste (RUC), ki je imela v programu 
rešitev tega problema. Potem se je zamenjalo 
kar nekaj prometnih ministrov in sekretarjev 
ter najodgovornejših v slovenski cestni službi 
in nekdanji RUC se je preimenoval v službo 
DRSC.

Več rešitev

Kako urediti promet in predvsem njegovo 
varnost na vrhu klancu v Medvodah, je bilo v 
minulih letih več predlogov in načrtovanih 
rešitev. Kar nekaj časa je veljala odločitev za 
ureditev klasičnega semaforiziranega kri
žišča. Tudi idejni projekti so bili že narejeni.

Potem pa so se razmišljanja spremenila v 
drugačno rešitev. Prišlo je do predloga in ure
ditve prometa s krožiščem. Stroka je bila 
trdno na stališču, da je krožišče učinkovitejša 
in predvsem, tudi prostorsko in varnostno 
veliko boljša rešitev. S semaforjem na vrhu 
klanca bi namreč v klancu v Medvodah v 
smeri iz Ljubljane proti Kranju in Škofji Loki 
zaradi intervalnega preklapljanja »zelene in 
rdeče luči« nastajale dolge kolone.

Tako je prevladala odločitev za krožišče 
in občina Medvode je sama naročila idejni 
projekt zanj. Pa se stvari vseeno niso odvijale, 
kot bi si želeli in pričakovali po pogovorih z 
odgovornimi v državi in s stroko. Tako sta na 
vrhu klanca bili v kar sorazmerno kratkem 
času kar dve protestni zapori.

Bili sta kar dve protestni zapori

Zadeve se niso premaknile, dokler se ni 
zavzel za projekt in rešitev sam direktor 
direkcije DRSC. Ministrstvo je naročilo 
izvedbeni projekt, ki je že narejen, in v 
državnem proračunu je za leto 2001/2002 že 
rezerviranih 300 milijonov tolarjev, kar je 
dovolj za izgradnjo.

»Občina Medvode in Ministrstvo za 
promet sta 7. marca letos podpisala spo
razum o sofinanciranju projekta, vrednega 
394,623.555 tolarjev. 19. marca pa je bilo 
izdano enotno dovoljenje za izgradnjo 
krožišča Na klancu (številka dovoljenja je 
3513-128/01-64102) in v petek, 17. maja 
2002, bo v Uradnem listu objavljen razpis 
za izbiro izvajalca za to krožišče Na klancu 
v Medvodah. To pomeni, da smo po večlet
nih prizadevanjih letos končno dočakali 
tudi začetek gradnje, ki bo trajala dve leti. 
K projektu in izgradnji krožišča (notranji 
oziroma premer zelenice bo 36 metrov) pa 
sodi tudi izgradnja podhoda (vračunan v 
ceni 394 milijonov - op. p.) za pešce in kole

sarje. Poudarjam pa tudi, da 
je vsa zemljišča plačala občina 
Medvode, ki je sicer do zdaj v 
ta projekt vložila že okrog 40 
milijonov tolarjev,« pravi 
župan Stanislav Žagar.

Ne le krožišče in podhod

Bitka pa se ni vodila samo za 
krožišče, ampak za celoten 
prometnem odseku od Jeprce do 
Šentvida. Ministrstvo za promet 
je zdaj izdelalo časovnico in 
tehnične rešitve. Tako se prihod, 

nje leto začenja gradnja predora v Šentvidu* 
Gradnja štiripasovne ceste od Šentvida do 
Mednega je v programu leta 2004, razbreme
nilna cesta Medno - Brod pa v letu 2005. Vsi 
trije projekti pa bi morali biti končani do leta 
2006.

Kar zadeva razbremenitev oziroma ure
ditev prometa v Medvodah pa je bilo tudi več 
variant in sicer so bile poznane: štiripasovni
ca skozi Medvode, severna obvoznica po 
pimiški strani Save in razbremenilna cesta 
Jeprca - Povodje

»Strokovne službe Ministrstva za promet 
so se med variantnimi predlogi odločile za 
projekt razbremenilne ceste Jeprca - Povodje. 
Po njihovih zagotovilih bi takšna rešitev 
razbremenila promet skozi Medvode za 
polovico. Sicer pa bodo strokovne podlage in 
predlogi še v obravnavi v občini Medvode.«

Za zdaj pa velja, da ima v celotnem pro
jektu krožišče s podhodom Na klancu v( 
Medvodah (skico objavljamo na 9. strani zgo^ 
raj) prednost pri reševanju celotnega promet
nega projekta.

4294 KRIŽE, Senično 8 a

Tel.: (04) 595-66-60, fax: (04) 595-72-15, GSM: 041/63&- 
e-mail: tiskarna@ kara.si http://www
e-mail: studio@kara.si

Ob 10-letnici podjetja Kara se vsem našim strankam in poslovnim partnerjem
zahvaljujemo za uspešno sodelovanje.

Vsem našim stalnim strankam ob naročilu nudimo poseben popust!
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— Aktualno

Tehnik gradi za vas nova stanovanja 
poslovne prostore in lokale:

Stanovanjski objekt ”At6lje” v Škofji Loki 

Poslovno stanovanjski center Gorenja V3S 

Poslovno stanovanjski objekt "SenČUr

NA VOLJO JE
SENE KAJ S - stanovanj

- poslovnih prostorov
- lokalov

Vse, ki želijo novo stanovanje, rešiti 
stanovanjski problem in pri tem so
oblikovati stanovanje in tiste, ki potre
bujejo poslovni prostor za opravljanje 
svoje dejavnosti v Gorenji vasi ali 
Šenčurju, vabimo, da se oglasijo v naši 
prodajni službi.

Gradimo za Vas!

VABIMO INTERESENTE, DA SVOJE ŽELJE 
IN POTREBE SPOROČITE NA SEDEŽ DRUŽBE:

SPLOŠNO GRADBENO PODpE

TEHillK..
ckužba agndbffliStvo, inžcmnng. trgovir

telefon: 04/5112 600, fax: 5112 645, 
internet: www.sgp-tehnik.si
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Ekologija
Spomladansko čiščenje okolja

Naša sramota na Jeprci
Medvode - Tudi letos je v mesecu aprilu in 
delno tudi v maju potekala vseslovenska 
akcija "očistimo svoje okolje". V naši 
občini se je akcije udeležilo približno 250 
občanov (manj kot 2 odstotka občanov). V 
akciji (organizirali so jo v petih KS ter v 
devetih društvih naše občine) so zbrali 
okoli 110 kubičnih metrov raznih smeti in 
odpadkov.

Zabojniki so v pomoč

Organizatorja akcije sta poslala pisno 
povabilo na 50 naslovov. Udeležili so se je v 
petih KS (Smlednik, Zbilje, Senica, 
Medvode, Seničica - Golo Brdo), devetih 
društvih (TD Zbilje, Hraše, Smlednik, Moše 
- Dragočajna in Katarina, PGD Zgornje 
Pirniče, Pl) in LD Medvode, Taborniki iz 
Medvod), dve šoli (VIZ Frana Milčinskega 
iz Valburge in OŠ Simona Jenka iz 
Smlednika) ter podjetje Color iz Medvod. 
Akcije se je udeležilo okoli 220 občanov 
(brez omenjenih dveh šol). Po oceni je bila 
letošnja udeležba nekoliko slabša kot lani. 
Skupaj so zbrali nekaj manj odpadkov kot 
lani. Po mnenju večine je vzrok v tem, da

Akcija v Smledniku

ljudje sedaj večje odpadke odlagajo v posebej 
postavljene zabojnike in ne več v naravo. 
Skoraj nič pa se ni spremenilo pri odlagališčih 
gradbenega materiala in starih avtomobilov.

...in na drugi strani jame

Najbolj prizadevni že po 
tradiciji

Posebej zavzeto so se letos akcije lotili v 
Smledniku in Zbiljah, kjer so se vodstva 
(KS, TD, ŠD, KD in šole) skupaj dogovorili 
in izpeljali akcije na dogovorjenih lokacijah. 
V turističnih društvih posameznih krajev so 
dodali še svojo akcijo - delitev rož članom za 
okrasitev hiš. Skupaj se jih je na tem področju 
udeležilo več kot sto občanov (brez šol) in 
zbralo 55 kubičnih metrov odpadkov.

V akciji so sodelovali še občani KS 
(Senica, Medvode, Seničica - Golo brdo), ki 
so se potrudili in na svojem območju očistili

najbolj vidne odpad
ke. V Medvodah so 
svoj doprinos dali 
tudi mladi taborni
ki, ki so lepo očistili 
okolico starega dela 
kraja.
V Pirničah so člani 
(okoli 20) PGD Zg. 
Pirniče očistili levi 
breg med Savo in 
glavno cesto od 
Straže do Verja.
Člani TD Katarina 
ter medvoški pla
ninci in lovci so socb. 
trudili (kot vsako®' 

leto), da so očistili obsežno območje 
Polhograjskega hribovja. Člani TD trdijo, da 
bodo še nadaljevali s tem delom.

Letos se je v akcijo vključila tudi tovarna 
COLOR, ki je svojo bližnjo okolico lepo ure
dilo in s tem prispevala k lepši podobi našega 
kraja.

Pri tem ne moremo mimo občinske 
"komunalne službe", ki je vsem 
zainteresiranim priskrbela vreče, rokavice, 
kontejnerje in tudi organizirala odvoz, ter 
skrbi za odvoz rednih in izrednih odpadkov in 
starih avtomobilov.

Za zaključek

Na kraju se sprašujemo, kje so druge 
KS (Pirniče, Preska, Vaše-Goričane, Sora^tl 
Trnovec, Katarina) ter ostala društva (v 
občini je vseh cca 50) ter šole, ki v 
prispevku niso omenjene?! Vsaj dobro 
voljo naj bi pokazali, da bi očistili največjo 
nesnago.

Ne moremo pa mimo največje črne pike 
na tem področju v Medvodah - "jeprške jame" 
in njene okolice. Čeprav so okolico že večkrat 
očistili (KS Senica, Zbilje, LD), se žal vsako 
leto pokaže spomladi ista slika. Vemo, da je 
velik del omenjene nesnage iz drugih občin 
(Škofje Loke, Kranja..), vendar bo tudi naša 
občina slej ko prej morala poskrbeti, da se bo 
omenjeni problem rešil enkrat za vselej. 
Težava je predvsem v tem, da je to zemljišče 
zasebno (trije lastniki) in je uradno občina 
nemočna. Trenutno določene občinske službe 
pripravljajo akcijo, da bodo vsaj začasno to 
uredili in sramoto odpravili. Predlogi za 
postavitev tabel ali posebnih ekoloških straž 
problema ne morejo rešiti. Potrebna bo 
sanacija jame!

Vprašujemo se, kdaj, kakšna bo cena in 
kdo jo bo plačal!?
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Ljudje in dogodki
Na obisku pri mojstru starih obrti

En kovač konja kuje, 
kol'ko......

Medvode - V vsakem večjem kraju so 
značilne neke posebnosti, ki jih pozna sko
raj vsak krajan. Tako je tudi v Medvodah. 
Kdo ne pozna "Ivanove kovačije" nasproti 
nekdanje Tekstilne tovarne. V njej je 
človek, ki že več kot 50 let dela v kovaškem 
in podkovskem poklicu. Človek, ki je 
sposoben popraviti vse iz kovaškega 
področja. V mislih imamo 7Metnega Ivana 
Bradeška iz Goričan, ki ima svoj "službeni 
sedež" na Barletovi 1 v Medvodah (Preski).

Kje si se rodil in 
preživljal svojo 
mladost?
»Rodil sem se na 
Brezovicu 23, 
sedaj je to 
Trnovec, pred 
dobrimi 70 leti. 
Prve tri razrede 
osnovne šole sem

Ivan Bradeško napravil z zelo
dobrim uspehom 

na Katarini, vendar pa po treh letih skoraj 
nisem znal pisati. V tistih časih je bilo delo 
bolj pomembno. Zatem je prišla vojna in je 
bilo šolanje še težje.
Kmalu po končani vojni sem prišel v 
Goričane k takratnemu kovaškemu mojstru 

y)vnu in se tam izučil za kovača.«

Poleg kovaštva si napravil tudi podkovsko 
šolo. Zakaj?
»Kmalu zatem, ko sem se izučil, sem odšel v 
podkovsko šolo, ki je bila v Ljubljani na 
Poljanski cesti in na kraju napravil mojstrski 
izpit. Sredi petdesetih let so se v Medvodah 
ustanovile tako imenovane "krajevne 
delavnice" in med njimi je bila tudi kovaška. 
Poleg mene je bilo zaposlenih še 4 - 6 oseb. 
Poleg kovaškega dela smo opravljali tudi 
kleparska in vodovodna opravila. Izdelovali 
smo samokolnice in sicer smo imeli normo, 
kjer smo mesečno napravili cel vagon 
samokolnic.«

Zakaj si se prijavil v podkovsko šolo? 
»Včasih je bilo veliko konj in je bilo podko- 
vanje zelo pomemben del kovaškega poklica. 
Kovanje konj pa ni lahka in enostavna zadeva. 
V šoli smo imeli tudi predmete iz veterinar
stva, saj si moral znati tudi zdraviti konjska

kopita, ker tovrstnih poškodb je bilo zelo 
veliko. Poseben način podkovanja pa je 
kovanje z gumo pod podkve na zadnjih 
nogah.«

Kaj pa danes?
»Še vedno opravljam predvsem "servisne" 
usluge ljudem, tiste, ki jih skoraj nihče noče, 
ker je to predrago. Sem ter tja še podkujem 
kakšnega konja (konjski žeblji se danes 
uvažajo) popravim sekiro, kramp, lopato, 
lemež pri plugih, razno vrtičkarsko orodje in 
podobno. Delam bolj iz veselja, kajti zaslužek 
je minimalen kot pri vseh starih obrteh.«

Kaj si v prihodnje želiš?
»Da bi bil toliko zdrav, da bi še dolgo lahko 
delal ljudem razne kovaške usluge, ker v naši 
občini takšnega obrtnika žal ni več.«

Trgovina z rabljeno otroško opremo 
tel.: 01/361-61-26,
Donova 2, Medvode

odprto od 9.00 do 19.00, 
sobota zaprto

močkc iti /saskt 
fMzepsivc 
PtAZAfi

ČAS JE ZA SPREMEMBE:
prameni, večplastno barvanje, stopničasto striženje, 

svečane frizure, zdravljenje las, svetovanje, mladostno 
vihravost, večletne izkušnje in tudi dobra stara klasika. 

Vse to in še veliko več vam nudimo v našem frizerskem 
salonu. Obiščite nas in se prepričajte.

Tel.: 01/361-12-484, 040/263-015

SESTAVA IN SERVIS KOLES

Vlado Traj&er s.p. 
Ladja 10, Medvode 
tel: Ul 36 13 354 
im 040 225 613

Za vas 
poslujemo 
v prostorih 
Celuloze v 
Goričanah

»•stava kolesa po va*i želji 
sestava menjalnih koles za vale dvokolo 

menjava vseh delov na kolesu 
menjava navadnih vilic za vzmetne 

popravilo invalidskih vozičkov 
priprava koles za kasatki voz 

kolesa lahko prevzamemo tudi pri vas doma

^ \ w /

-KOZMETIKA 
-PEDIKURA, MANIKURA 

-UČENJE OBRAZA 
TEL :01/36-15-265

KOZMETIČNI
SALON

TEA PLAZAR s p 
DONOVA C 2 

1215 MEDVODE 
MOBI :041/24-24-19

V maju 20% popust za umetne nohte
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Ljudje in dogodki

Kviz Mladi in kmetijstvo Medvode 2002

Znanja dovolj, druženja premalo
Že drugo leto zapored je največ znanja na regijskem kvizu Mladi in kmetijstvo 

pokazala medvoška ekipa. Navijačev le peščica.

V petek, 5. aprila, je bilo v gostilni Mihovec v 
Pirničah regijsko tekmovanje Mladi in kmetijstvo 
Medvode 2002. Devet ekip s širše ljubljanske 
regije se je pomerilo v znanju iz štirih različnih 
aktualnih tem kmetijstva. Največ točk je že drugo 
leto zapored zbrala ekipa Medvode, ki so jo 
zastopali Marjana in Franci Logar iz Vodic ter 
Medvodčanka Marta Bukovec z Osolnika.

Članici zmagovalne ekipe Marjana Logar in 
Marta Bukovec ter glavna organizatorka 

Barbara Lapuh iz KSS Medvode.

V znanju iz področja delovanja Zveze slovenske 
podeželske mladine, registracije vina in mošta, regi
stracije govedi in Slovenskega kmetijsko okoljskega 
programa (SKOP) se je pomerilo devet ekip iz 
Blagovice, Hrastnika, Mengša, Domžal, Moravč, 
Ivančne Gorice, Kamnika, Rovt in Medvod. Prav 
medvoška ekipa je bila v zbiranju točk po pisnem in 
ustnem delu tekmovanja tudi najbolj uspešna. »Na 
tekmovanje smo se pripravljali tako, da si je vsak 
izmed nas treh izbral eno izmed predpisanih tem. 
Pregledati sem morala gradivo o registraciji govedi in 
o Slovenskem kmetijsko okoljskem programu. Glede 
na to, da se vsako leto na kmetiji ukvarjamo tudi s 
popisom kmetijskih površin in živine v hlevu, mi bo 
pridobljeno znanje prišlo prav, da bom lahko očetu 
pomagala pri teh opravilih. Koristilo pa bo tudi zna
nje o registraciji govedi,« pravi sedemnajstletna sred
nješolka Marta, ki obiskuje gostinsko šolo in meni, da 
njena poklicna odločitev gre lepo »vkup« s kmetijo. 
Da so bila vprašanja logična in znanje uporabno, je 
menila tudi 21-letna študentka obramboslovja 
Marjana, ki se je kviza udeležila že sedmič. Glavni 
motiv ji je predvsem medsebojno druženje. 
Medvoška ekipa je zmagala že drugo leto zapored.

V Medvodah KLUB STARSEV
Medvode - V letošnjem šolskem letu so v l.a razredu medvoške osnovne šole ustanovili tako 

imenovani KLUB STARSEV, ki je prvi tovrstni v državi. Namen ustanovitve je aktivno sodelovanje 
staršev s šolo ne samo preko roditeljskih sestankov in govorilnih ur, temveč tudi preko določenih projektov, 
da bi s šolo še bolj zaživeli. Nadaljujejo z delavnicami, ki sojih uvedli že pred časom v VVZ in njihove 
izdelke bodo predstavili (prodajali) ob zaključku šolskega leta pred OŠ Medvode.

Pred kratkim so se udeležili 6 strokovnega posveta ravnateljev šol, vrtcev in domov na temo: 
"Sodelovanje s starši - da, toda kako". Po zelo živahni razpravi o tovrstni organiziranosti (Medvode 
imajo prvi tovrstno organiziranost) je pritegnila pozornost tudi predstavnikov Filozofske fakultete in so 
sklenili z njimi obdržati slike in raziskovati področje sodelovanja šola - starši tudi naprej.

Občni zbor Zgodovinskega društva Medvode
Medvode - Čeprav je bilo Zgodovinsko društvo Medvode (ZDM) ustanovljeno šele 12. decem

bra lani, so zaradi potrditve sprememb statuta, predstavitve načrtovanega dela za leto 2002 in zaradi 
izglasovanja vključitve v Občinsko kulturno zvezo in Zvezo zgodovinskih društev Slovenije, 18. apri
la sklicali že prvi občni zbor.

Predsednik ZDM Vladimir Bertoncelj je v svojem poročilu opozoril, da seje izvršni odbor na 
dosedanjih štirih sejah ukvarjal predvsem z nujnimi popravki in vpisom v uradni list sicer že potr
jenega osnutka statuta na ustanovnem občnem zboru. Iz uradnega naziva društva, ki se je prvotno 
imenovalo Zgodovinsko društvo občine Medvode, so črtali besedo občina, tako daje zdaj uradni naziv 
Zgodovinsko društvo Medvode (krajše ZDM), celostno podobo in logotip za prepoznavnost društva 
pa je oblikoval Boris Primožič. S še nekaterimi spremembami odstavkov in členov je občni zbor novi 
statut soglasno potrdil.

Podpredsednik društva Loj z Tršan je na kratko predstavil rezultate dosedanjega zbiranja gradi
va. Ko je prek cobiss sistema, v katerega so povezane knjižnice, in prek medmrežja iskal zapisano 
gradivo, je kljub očitkom nekaterih, da o krajih naše občine in okolici ni nič napisanega, odkril, da to 
še zdaleč ne drži. Doslej so arhivirali že 77 map popisanega gradiva, le-to pa je v posebni sobi med
voške občinske stavbe na vpogled vsem, ki jih to zanima. Hkrati je pozval vse, ki imate v lasti 
kakršnekoli stare zapise, da jih posredujete društvu, če ne v last, pa vsaj za fotokopiranje. Zbiranje 
zapisanega in ustnega izročila pa je tudi glavni cilj društva v okviru programa za letošnje leto.

Na občnem zboru so soglasno potrdili tudi sklep o vstopu v Občinsko kulturno zvezo in Zvezo 
zgodovinskih društev Slovenije, kar jim bo v prvi vrsti omogočalo boljšo informiranost o možnostih 
delovanja, predvsem pa o razpoložljivih finančnih dotacijah in razpisih s strani pristojnih ministrstev. 
Delovanje društva podpira tudi Komisija za varstvo naravne in kulturne dediščine. Društvu so name
nili HKl.OOO SIT zagonskih sredstev.

Siddharta v Medvodah
Medvode - Junija bo uresničen sklep otroškega parlamenta Medvode. Na njem so se namreč letos z 

županom Stanislavom čagarjem dogovorili, da bo pod določenimi pogoji nastopila v Medvodah na željo 
mladih znana slovenska pop skupina Siddharta. Ker so bili pogoji izpolnjeni, bo tudi koncert. Siddharta bo 
nastopila na prireditvenem prostoru za Savo v petek, 21. junija 2002. Torej se podajte na počitnice, na morje 
ali pa kam drugam, v soboto, nedeljo ali pa v ponedeljek po koncertu Siddharte.

Obakrat sta jedro ekipe predstavljali Marta in 
Marjana, le da je bila lansko leto tretja članica 
Martina sestra Jerneja, letos pa tretji član Marjanin 
brat Franci. Le en član ekipe je namreč lahko starejši 
od dvajset let.

Za organizacijo kviza Mladi in kmetijstvo je v 
okviru Zveze slovenske podeželske mladine zadolže
na skupina za kmetijstvo in sodelovanje s kmetijsko 
svetovalno službo. Glede na to, da na našem območju 
podeželska mladina ni dejavna, je breme organizacije 
tokratnega regijskega tekmovanja prevzela predvsem 
KSS Medvode. Barbara Lapuh je bila glavna organi
zatorka, Mojca Lovšin in Primož Ločniškar pa člana 
komisije. Vodja oddelka za kmetijsko svetovanje pri 
Kmetijskem zavodu Ljubljana Jože Benec je ob tej 
priložnosti poudaril, da je zanimanje za takšne prirej 
ditve iz leta v leto zelo različno in odvisno od orgie| 
niziranosti in povezanosti podeželske mladine na 
nekem območju. Medvoška ekipa je zato že obljubi
la, da bo poskušala oživiti pred leti zamrlo delovanje 
društva podeželske mladine in tako poleg znanja na 
tekmovanjih poskrbeti tudi za pravo navijaško 
razpoloženje.

Slovesnosti sv. birme
Medvode - V preteklih dneh so bile v naši 

občini kar v treh farah birmanske slovesnosti. Že 
na državno praznik 27. aprila je bila redna birma 
v župniji sv. Janeza Krstnika v Preski. Udeležilo 
se jo je 45 deklet in 31 fantov iz sedmega in 
osmega razreda osnovne šole. Kljub slabemu vre
menu je bila cerkev skoraj premajhna za vse, ki 
so se slovesnosti udeležili. Birmovalec - ljub
ljanski škof msgr. Alojz Uran je izrazil pre
senečenje nad znanjem letošnjih birmancev in 
istočasno pohvalil domačega župnika ter starše 
za prizadevanja in njihovo pomoč, ko so mlade 
pripravljali na ta dogodek.

V nedeljo, 5. maja, pa sta bili birmi dopoldne 
v župnijski cerkvi sv. Štefana v Sori, kjer je bilo 
43 birmancev, popoldne pa je prejelo omenjeni 
zakrament še 13 mladih v župniji sv. Katarina na 
Katarini - Topolu. V obeh krajih je slovesnost 
opravil isti birmovalec - škof msgr. Alojz Uran. 
Obisk v vseh krajih je pokazal, da to ni samo 
farni, temveč tudi družinski praznik.

Na sliki je vseh 76 birmank in birmancev, ki 
so v soboto, 27.aprila, prejeli zakrament sv. 
birme v župnijski cerkvi v Preski skupaj s 
svojim župnikom Francijem Klopčičem ter 
birmovalcen - ljubljanskim škofom mrgs. 
Alojzom Uranom.
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Ljudje in dogodki
Delovna sobota v šolah

Dan zemlje v Zbiljah

Rekordnih 39 ton in pol
Učenci OŠ Medvode in OŠ Preska so skupaj s starši in ob pomoči svojih učiteljev 

zbrali skoraj 66 ton starega papirja.

Sobota, 13. aprila, je bila delovna tudi z.a 
šolarje in šolnike iz OŠ Preska in OS Medvode. 
Odločili so se, da svojo delavno obveznost 
opravijo z akcijo zbiranja starega papirja. 
Odločitev je bila očitno pravilna, saj so ga 
občani prek zime po kleteh nakopičili veliko - 
toliko, da so padli rekordi.

Kljub slabemu vremenu so učenci v OŠ 
Preska zbrali 26 ton starega papirja. Najuspešnejši 
med njimi so bili učenci 7.c, 3.b in 5.a razreda, saj 
so ga na zbirno mesto pripeljali vsak izmed njih v 
povprečju več kot 120 kilogramov. Skupno akcijo 
so organizirali drugo leto zapored, pred tem pa se 
je vsaka izmed razrednih skupnosti samostojno 
■iločala, kdaj med šolskim letom bo za svoje 
Tastne potrebe zbirala papir. Kot je povedal 
pomočnik ravnatelja Jože Omerzu, bodo tudi v pri
hodnje nadaljevali s skupnimi papirnimi akcijami 
in jih mogoče organizirali celo dvakrat letno.

Veliko več izkušenj imajo v OŠ Medvode, saj 
letno kar dve delavni soboti, eno spomladi in 
drugo jeseni, namenijo prav zbiranju starega papir
ja. Običajno ga zberejo dva kontejnerja kar 
pomeni od 25 do 35 ton. Tokrat bera pa je bila 
rekordna, saj sta bila oba kontejnerja polna že po 
dveh urah zbiranja na zbirnem mestu, ki na žalost 
ne premore strehe nad glavo. Še za dva kontejner
ja starega papirja so za dva dni spravili kar v kole
sarnico. Učenci so ga skupaj s starši namreč zbrali 
kar 39,5 tone. S skoraj štirimi tonami so bili naj
uspešnejši učenci 2.b razreda. Cena za kilogram

starega papirja se giblje od 10 do 12 tolarjev. Tolar 
od tega zadrži šola za pokritje stroškov, ostalo pa 
porabijo razredne skupnosti, bodisi za končne 
izlete ali medsebojno finančno pomoč.

Ko sta bila kontejnerja polna, so napolnili še
kolesarnico.

22. april je svetovni dan Zemlje. V počastitev 
lega dne in v opomin na vse večjo onesnaženost 
našega planeta so se v soboto, 20. aprila, in v 
nedeljo, 21. aprila, zbiljski kulturniki ukvarjali s 
tematiko posvečeno recikliranju in naravo- 
varstvu. Otroci so v kreativnih delavnicah izdelo
vali izvirne vazice, polepljene z vrvicami in 
školjkami, medvede in labode, risbice, ki so 
prikazovale naravo. Še posebej zanimive so bile 
makete, ki so prikazovale laboda v nadnaravni 
velikosti, ladjo, ki bo plula po Zbiljskem jezeru in 
bodoči kulturni dom »Zbije«. Izdelki, ki so jih 
naredili otroci, so bili na ogled postavljeni v 
nedeljo. Takrat je tudi umetnik Niko Kranjc Kus 
izvedel posebno predstavo ob izviru potočka, ki 
teče v jezero. Izvir je nekoliko poseben, saj je tik 
nad izvirom drevo, tako da izgleda kot da voda 
teče izpod drevesnih korenin. Niko Kranjc Kus je 
na štirih kvadratnih metrih okoli drevesa našel za 
lep kup smeti in se odločil protestirati na prav 
poseben način. Slekel se je do spodnjega perila in 
se nato počasi od izvira odpravil proti jezeru. 
Tam je zaplaval v hladno vodo. Če drugega učin
ka ni dosegel, je zagotovo pritegnil nekaj pogle
dov presenečenja.

Medveške mažorete že tekmujejo

V Ribnici je 27. aprila potekalo 7. državno prvenstvo mažoret - NBTA Slovenije 2002, ki so se ga 
udeležile tudi Medveške mažorete. Na tekmovanju je v več kategorijah sodelovalo več kot 600 
mažoret iz Ribnice, Kočevja, Sodražice, Ljubljane in Medvod.
Kljub prvemu sodelovanju na tekmovanju so se mažorete iz Medvod izredno dobro odrezale. V svoji 
kategoriji, C junior, so namreč zasedle tretje mesto. Prve so bile Ljubljanske mažorete, druge pa 
mažorete iz Ribnice. Nekaj vzpodbudnih besed jim je namenila tudi ena izmed sodnic, ki jih je 
pohvalila, da so v tako kratkem času, obstajajo namreč šele leto dni, uspele toliko narediti, da so se 
lahko postavile ob bok mažoretam, ki tekmujejo več let in imajo mnogo več izkušenj, koreografij in 
kostumov. Naša dekleta so bila navdušena in se bodo resno lotila priprav na 8. državno prvenstvo 
drugo leto, saj se želijo kvalificirati za evropsko prvenstvo. T.S.

Gradnja soseske "Šenčur" se nadaljuje
^ SGP Tehnik je postal lastnik zemljišča in na njem do tretje gradbene faze zgrajenega objekta in bo še v letošnjem 

letu dokončal 21 stanovanjskih enot, v pritličju pa poslovne prostore za mirne dejavnosti.

Škofja Loka - V preteklosti je Tehnik že 
veliko gradil, med njimi zasedajo stanovanj
ske gradnje več kot 200.000 uporabnih 
kvadratnih metrov površin. V novejšem času 
so zgradili sosesko Tacenski dvori, stanovanj
ski blok Kamnitnik v Škofji Loki in 
stanovanjski blok Črnuče.

Splošno gradbeno podjetje Tehnik je gospo
darska družba z več kot 50-letno tradicijo, ki s 
400 zaposlenimi delavci, bogatim strojnim in 
avtoparkom ter mnogimi kooperanti zagotavlja 
uspešno realizacijo vrste projektov. »Naše pod
jetje opravlja vrsto gradbenih del - od objektov 
visoke in nizke gradnje, vse vrste adaptacij in 
sanacij,« je o podjetju povedal direktor Jože 
Kumer in nadaljeval: »Naše storitve pa vključu
jejo tudi druge programe, kol na primer izdelava 
betonske galanterije, razrez hlodovine in izdela
va lesenih konstrukcij (opaži, ladijski podi, kon
strukcijski les).«

V zadnjih letih je Tehnik zgradil tudi veliko

individualnih stanovanjskih objektov ter 
adaptacij spomeniško zaščitenih objektov. 
Uspešno so zgradili več vodovodnih, kanalizacij
skih, vročevodnih in plinskih omrežij za 
zahtevne investitorje iz Slovenije in tudi članice 
Evropske skupnosti ter mednarodnih fundacij.

V Šenčurju gradi za trg Tehnik poslovno - 
stanovanjski objekt. Umeščen je na rob naselja, 
med razpršene hiše na eni strani ter polja, 
travnike in gozdove na drugi. Primeren je za 
tiste, ki želijo hitro zbežati v naročje narave. 
Pritlični prostori so namenjeni raznim trgovskim 
in drugim mirnim dejavnostim, medtem ko je v 
prvem in drugem nadstropju ter v mansardi 21 
stanovanj različnih velikosti.

Razen tega objekta je Tehnik pred kratkim 
začel z gradnjo tudi v Škofji Loki, in sicer v 
neposredni bližini Mestnega trga. Stanovanjski 
objekt ..ATELJE" je lociran v neposredni bližini 
zdravstvenega doma, šole, avtobusne postaje in 
raznovrstnih trgovin. V bližini stanovanjskega 
objekta je veliko možnosti rekreacije. Vzpon na

Lubnik vabi praktično v vseh letnih časih, tisti z 
manj časa ali z večjim posluhom za romantiko 
se bodo sprehodili ob Sori, tretji pa sc bodo pre
pustili spoznavanju narave in bližnjega hribovja 
na kolesu.

Že v začetku maja se bo začela gradnja 
Trgovskega centra v Gorenji vasi. Investitor 
projekta je poleg Tehnika tudi Občina Gorenja 
vas - Poljane. V njem bo velika samopostrežna 
trgovina na kar 700 kvadratnih metrih površin in 
13 drugih lokalov in poslovnih prostorov, med 
njimi pošta, banka, mesarija, manjši in večji 
frizerski salon, gostinski lokal, predavalnica. V 
objektu bo na voljo tudi 7 stanovanj različnih 
velikosti.

Vse, ki želijo rešiti stanovanjski problem in 
pri tem sooblikovati stanovanje in tiste, ki potre
bujejo poslovni prostor za opravljanje svoje 
dejavnosti v Gorenji vasi ali Šenčurju, SGP 
Tehnik, d.d., vabi, da se oglasijo v njihovi pro
dajni službi.
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Ljudje in dogodki
Občni zbor GZ Medvode

Opremljen gasilec za klic na pomoč
Letos bo zaključena naložba v novo vozilo GVC 24/50. Nadaljuje se opremljanje 

operativni gasilcev z osebno zaščitno opremo.

»S trenutno razpoložljivo opremo in z našim 
znanjem smo bili v preteklem letu kos vsakemu 
klicu na pomoč«, je med drugim v svojem 
poročilu, ki ga je predstavil na občnem zboru 
Gasilske zveze Medvode v petek, 18. aprila, 
zapisal njen poveljnik Franci Jarc. Medvoški 
gasilci, združeni v petih društvih, so v lanskem 
letu zabeležili 41 klicev na pomoč. Narava inter
vencij je postala raznolika; med njimi je vedno 
več tehničnih intervencij, med težje pa v lanskem 
letu sodi stanovanjski požar v Preski.

V primeru stanovanjskega požara so gasilci 
medvoških društev posredovali še dvakrat in prav

tako dvakrat v primeru požara na gospodarskem 
poslopju. Šestkrat so gasili požar smeti bodisi v 
smetnjaku, kontejnerju ali odlagališču. Petkrat so 
posredovali v primeru požara v osebnem avtomo
bilu, dvakrat v primeru nesreče z nevarno snovjo, 
prav tako dvakrat zaradi gozdnega požara in po 
enkrat zaradi kurjenja v naravi, požara železniškega 
pragu in dimnika. Petkrat so zabeležili tudi lažni 
alarm. Ob visokem vodostaju so opravili črpanje 
vode iz objekta, v času suše pa 73 prevozov pitne 
vode na Katarino. Izvedli so 37 požarnih straž, se 
zbrali na petih gasilskih vajah, sodelovali na tek
movanjih, organizirali dneve odprtih vrat, dodatno 
izobraževanje in strokovne ekskurzije. V vseh 
aktivnostih minulega leta je sodelovalo prek 4.500 
gasilcev (večina večkrat) in skupaj opravilo 12 tisoč 
prostovoljnih ur.

Lani so dostojno proslavili tudi 100-letnico 
obstoja PGD Zg. Pirniče in 80-letnico PGD 
Smlednik. Letos bo 80-letnico delovanja praznovalo 
PGD Sp. Pirniče Vikrče Zavrh, ki naj bi ob tej 
priložnosti tudi prevzelo 32 milijonov tolarjev vred
no novo vozilo GVC 24/50, ki bo služilo tudi pre
vozu vode. 90-letnico delovanja naj bi proslavilo 
tudi PGD Preska - Medvode,

Predstavniki gasilskih društev v zvezi so potrdili 
Marjana Ileršiča za novega člana poveljstva zveze 
namesto Maksa Škulja, saj je bil ta razrešen funkcije

Košarkarski turnir
Medvode - Klub medvoških študentov 

organizira 25. maja enodnevni turnir v košar
ki za vse rekreacijske ekipe ter ekipe štu
dentskih klubov. Vsi, ki bi želeli sodelovati, 
se lahko prijavite do 20. maja pri g. Mateju 
na GSM: 031/342-877.

poveljnika PGD Zg. Pirniče. Potrdili so tudi dva 
nova člana poveljstva, saj je Mitja Košir postal 
pomočnik poveljnika za gasilsko mladino, Tadeja 
Kovaljev pa pomočnica za članice. Predvsem sled
njimi bo v letošnjem letu, tako kot mladini, name
njeno več pozornosti, saj poveljstvo zveze načrtuje 
tudi sestanek na temo Vloga članic v gasilski organi
zaciji.

V letošnjem proračunu občine Medvode je 
predvidenih 13,8 milijona tolarjev za delovanje 
zveze in gasilskih društev, 2 milijona tolarjev za 
zaključek investicije v novo vozilo, 2,8 milijona 
tolarjev za intervencijske gasilske obleke in 3,5 mili
jona za požarni sklad, ki naj bi jih po načrtih 
Leopolda Kneza, svetovalca župana za področje 
požarne varnosti in civilne zaščite, prav tako name
nili za zaščitno opremo 134 operativnih gasilcev. Do 
sedaj so jih namreč opremili šele 45, letos pa naj bi 
jih še nadaljnjih 60. V načrtu, ki je podlaga za 
požarno varnost v prihodnjih 15 letih, je namreč 
največja skrb namenjena prav osebni zaščiti in 
varnosti gasilcev.

Taborniki na orientaciji
Taborniki Rodu dveh rek vsako leto orga

nizirajo orientacijo za svoje prijatelje iz drugih 
taborniških organizacij pa tudi za tiste, ki niso 
taborniki. Običajno točke iščejo s kanuji po 
Zbiljskem jezeru, letos pa so sedli na kolesa in v 
soboto, 20. aprila, skrite točke iskali po 
Polhograjcih. Prva tri mesta so osvojili ABM 
Team, Kr neki in Cumulus sports.

Učenci OŠ Medvode na orientaciji

V četrtek, 25. aprila, so imeli učenci pred
metne stopnje na Osnovni šoli Medvode obrambni 
dan. Pred gradom v Goričanah so se najprej pome
rili v metanju pikada, nato pa so dobili v roke zemlj
evide, opis poti in napotke za uro in pol dolgo ori
entacijo. Potekala je po hribu, ki mu Goričanci 
pravijo kar Boben. Za varnost otrok na poti so 
učitelji dobro poskrbeli. Da ne bi bila orientacija 
zgolj iskanje točk, so morali učenci na nekaterih 
točkah reševali teoretične naloge. Na cilju so se 
pomerili še v metanju namišljene bombe. Za 
najhitrejše so priskrbeli tudi lepe nagrade, prav vsi 
pa so naslednji dan zagotovo bili nekoliko utrujeni, 
saj je po besedah Roka Križaja, učitelja športne 
vzgoje na OŠ Medvode, obrambni dan zagotovo 
vreden od tri do pet ur običajne športne vzgoje.

Kolesarji v Pirničah za VN Občine Medvode

Sobota, 27. aprila, je bil sicer precej deževen 
dan. A to ni ustavilo organizatorjev kolesarske 
tekme za veliko nagrado Občine Medvode, ki je 
prav ta dan potekala v Pirničah. Popoldansko sonce 
se je le usmililo mladih tekmovalcev, ki so se 
pomerili v treh kategorijah. Dečki v kategoriji C so -flTh 
morali prevoziti nekaj manj kot 11 kilometrov, r'l: V 
dečki A in B, 32 kilometrov in pol, največji zalo
gaj, kar 50 kilometrov in pol, pa so imeli mlajši 
mladinci. Vozili so po krožni poti skozi Pirniče,
Start in cilj dirke sta bila pred klubom Lipa.

Najhitrejši tekmovalec pri mlajših mladincih. 
Simon Špilak iz KK Tropovci, je za osemindvajset 
krogov porabil uro in šesmajst minut vožnje s 
povprečno hitrostjo 39,8 kilometra na uro. Drugi je 
bil Jože Senekovič, KK Lenart in tretji Rok 
Bukovec, KD Radenska Rog Sloveniva.

Medvoščani se tudi tokrat niso odrezali slabo.
Blaž Mihovec se je med mlajšimi mladinci uvrstil 
na šesto mesto. Na stopničkah je stal Jan 
Dubokovič. Bil je drugi v kategoriji dečki A.

V pričakovanju nove športne dvorane
Medvode - V torek, 23. aprila, seje sestala skupščina Športne zveze Medvode na svojem rednem letnem srečan

ju. Udeležilo se ga je večina predstavnikov klubov - članov Zveze. Pregledali so svoje lanskoletno delo in ga kri
tično ocenili. Ugotovili so, da bodo morali dodelati določene kriterije pri posameznih dejavnostih oziroma klubih. 
Precej je bilo razmišljanj, kako pridobiti več sredstev za svojo dejavnost, kajti dosedanji denar komaj zadostuje za 
tisto najbolj osnovno delovanje. V lepi publikaciji so predstavili velik del lanskoletnega športnega delovanja s 
prikazanimi rezultati tekmovanja, kjer so sodelovale tudi vse šole.

Veliko je bilo tudi razprave o gradnji novega prizidka k športni dvorani pri OŠ Medvode na Svetju in prav od 
tega pričakujejo tudi izboljšanje pogojev za svojo dejavnost. S tem pa še ne bodo rešili vseh problemov športnih 
objektov. Razpravljali so tudi o nekaterih kadrovskih zamenjavali ter organizacijskih dopolnitvah.

Po daljši razpravi so sprejeli tudi svoj osnovni delavni načrt za letošnje leto.

NAGRADNO VPRAŠANJE

Asfalt, ki ga objavljamo, je kar nekaj časa buril domačine in bil, polemična in medijska 
zgodba. No, zdaj so problem v občini rešili. Mi pa vas sprašujemo, kateri cestni odsek je na sliki. 
Odgovore na dopisnici s pripisom Za SOTOČJE pošljite na Gorenjski 
glas, 4001 Kranj, Zoisova 1, p.p. 124 izmed pravilnih odgovorov bomo 
izžrebali tri nagrade Gorenjskega glasa. i

Srečni dobitniki nagrad Nagradne križanke LOKA DEKOR pa so: 
Marjan Remec, Sp. Pirniče 10, 1215 Medvode dobi okrasno blazino, 
Alojz Jenko, Zg. Senica 23, 1215 Medvode dobi kuhinjsko prijemalko, 
Nežka Trampuž, Žlebe 15, 1215 Medvode pa dobi kuhinjsko krpo. Tri 
nagrade Gorenjskega glasa pa prejmejo: Ivanka Urh, Zgornje Pirniče 
10 A, 1215 Medvode; Alojz. Česen, Vaše 45A, 1215 Medvode in Iva 
Kutnjak, Smlednik 75, 1216 Medvode.
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AKCIJSKA
PRODAJA
BRŠLJANK!

VRTNARIJA
BILBAN, s.p.
Velika izbira balkonskega cvetja,
enoletnic, kakovostnih sadik zelenjave,
substratov za rastline,
gnojil za rože in vrt,
svetovanje in samopostrežna prodaja
v urejenem rastlinjaku,
okrasne rastline za živo mejo.

Spodnje Pirniče 42, tel./fax: 01/362-13-60 
GSM: 041/694-890, GSM: 041/506-384; e-mail: vrtnarija.bilban@siol.neL

- Oglasi I

Rozman Janez s.p. 
telefon 01/3622-129 
GSM 040 312-506
e-mail. jani.rozmantPsiol.net

[• 06N0VA KUHI KI in OSTALEGA POHIŠTVA
- menjava okovja, vodil, litnic (front),

kuhinjskih pultov,...
- obnovo liifnic (front)

• MONTAŽA in DEMOHTAŽA POHIŠTVA
• MONTAŽA STROPNIH in 

STENSKIH OBLOG 
IZDELAVA PREDELNIH STEN

KMETIJSKA ZADRUGA MEDVODE
Vam v svojih trgovinah v:
MEDVODAH, Cesta ob Sori 11, telefon 01/361-33-00
VODICAH, Kamniška 8, telefon 01/832-40-11

AflŽMARJIH, Tacenska 67, telefon 01/512-46-66 ali 01/512-46-65

"o ugodnih cenah ponuja:
• SEMENSKO KORUZO
• GNOJILA (MINERALNA IN ORGANSKA)
• SREDSTVA ZA VARSTVO RASTLIN
• KRMILA IN MINERALNO-VITAMINSKE DODATKE ZAZlVINO
• VRTNA SEMENA (VRTNINE, ROŽE, ZELIŠČA)
• SADIKE VRTNIN IN ZELIŠČ TER BALKONSKO CVETJE
• LONČKE IN KORITA ZA ROŽE
• RAZLIČNE VRSTE ZEMLJE
• VRTNO ORODJE
• GOSPODINJSKI IN INDUSTRIJSKI PLIN

ETUSKA ZADRUGA EDVODE
Trgovini v Medvodah in Vižmarjih 
sta odprti vsak dan od 8. do 19. ure, 
ob sobotah od 8. do 13. ure, 
trgovina v Vodicah je odprta vsak dan 
od 7.30 do 17. ure, 
ob sobotah od 7.30 do 13. ure

OBIŠČITE NAS IN SE PREPRIČAJTE 
O NAŠI BOGATI PONUDBI

mqw
SERVIS ŠTERN KRANJ d.o.o. Prodaja: 04/201 35 10 

ČIRČE-Šmidova ul. 13, Kranj 04/20135 11
Servis: 04/201 35 12

Ce€el

COLOR d.d.JRGOVINA MEDVODE. Seškova 2. tel.: 0136 29 230

Maj je mesec ugodnih nakupov.

Prihraniti Hi % 8
LISO L sistem prosojne zaščite lesa (lazure]

FUMUrei,

OrtMlM te«® U§§4

|D)8|ol@tel@i(El
tek kmira ES@k

za okna, vratat lesene 
balkonske m vrtne 

ograje, opaže, 
brunarice...

(£> za zunaj in znotraj

UV obstojen

vodoodbojen

COLOR industrija sintetičnih smol, barv In lakov d.d.,Cesta komandanta Staneta 4,1215 Medvode, Slovenija, 
tel.: 01 36 29100, fax: 01 36 29 121, www. color.sl

MITEX -S&D - TIGRI, d.o.o. 
Goričane 46,1215 Medvode

GG
TRGOVINA PRI M

Goričane 46 
Tel.: 01/361-11-24

Delovni čas:
ponedeljek - petek 7-20 h
sobota, nedelja, prazniki 8-13 h

IZVEN DELOVNEGA ČASA POKLIČITE 
040/815-875

- POSTREGLI VAS BOMO!

vjrm§
4§> ^=5

LJUBSJAJVA 1
TRGOVINA KOKAU. GORIČANE 13

Odprto od ponedeljka do petka 
od 7. do 20. ure

sobota, nedelja, prazniki od 8. do 18. ure

POSEBNA PONUDBA:
- SOK ACE 1,5 IVIP1149 SIT
- TOALETNI PAPIR 8/1 dišeči 3S 397.60 SIT
- MINERALNA VODA 0.5 IVIPI 53 SIT 
-GORČICA ETA 360 g 199 SIT
- PIVO ZLATOROG 0.5 1151 SIT
- PIVO EXPORT PILS LAŠKO 0.5 I steki. 122 SIT
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SERVIS • popravila v garancijskem In Izven garancijskem roku • 
• hitri servis • optična nastavitev vozli > priprava vozil na 

tehnični pregled • kleparske in avtollčarske storitve •
• velika Izbira originalnih rezervnih delov •

PRODAJA VOZIL: 01/51 -82-000, 51 -99-760 
SERVIS: 01/51-91-558, 51-91-593 

Servis, del. čas : 6.00-18 00, sobota 8 00-13.00 
RABLJENA VOZILA: 01/51-90-339 

REZERVNI DELI: 01/51-91-547

•STARO ZA NOVO - UGODNI KREDITNI POGOJI«
POOBLAŠČENI PRODAJALEC in SERVISER VOZIL ŠKODA 

Autoemono, Celovška 252, 1000 Ljubljeno, Slovenija y

Ljudska univerza 
Škofja Loka 

Podlubnik la 
4220 Škofja Loka 

tel.:04/506-13-00 
fax: 04/512-08-««

Srednješolski programi poklicnega in 
strokovnega izobraževanja:

PREDŠOLSKA VZGOJA 
EKONOMSKI TEHNIK 
EK0N0MSK0-K0MERCIALNI TEHNIK (PTI) 
TRGOVEC

Vpisni pogoj za program PTI je končana šola 
za prodajalce, za ostale programe končana 
OŠ ali nedokončana katerakoli 
tri- ali štiriletna šola.
K vpisu vabimo tudi vse, ki se želijo 
prekvalificirati v zgoraj navedene 
programe. Prekvalifikacija v program 
trgovec traja osem mesecev.
S predavanji začnemo v septembru.

1u
LJUDSKA UNIVERZA 
ŠKOFJA LOKA

Vabimo vas tudi v programe strokovnega 
izobraževanja:
Tečaj za voznike viličaijev (začetek: 13.5.) 
Tečaj za voditelje čolnov (začetek: 21.5.) 
Obnovitveni tečaj higienskega minimuma 
(začetek: 3.6.)

M

Prijave in informacije • telefon: 506 13 60 
(šole). 506 13 70 (tečaji)
www.lu-skofjaloka.si

SENČILA STARIČ, s.p.

SNEBERSKA20E, LJUBLJANA - POLJE 
tel., fax: 01/528-21-45, PE Zgornje Pirniče 44b 
tel., fax: 01/362-17-00, GSM: 041/629-521 
internet: http:www.sencila-staric.si 
e-mail: inlo@sencila-staric.si

IZDELAVA, MONTAŽA, SERVIS ROLET, 
ŽALUZIJ. LAMELNIH ZAVES, 

KOMARNIKOV.TEND.
GARAŽNIH ROLO VRAT

m®bi svet
P€ SeSkovo 1 , 1215 Medvode 
zroven menjolnice ob mogistrolni cesti
tel, Fox: 01/361 -1 1 -68

Začelo se je nova akcijo

NIKOLI MLAJŠI SONY iti

z aparatom AC€R TAURUS ,y
za 999,00 SIT /W

SIEMENS ^
IMOKIA

ERICSSON 0

pogoj: ob sklenitvi ali pocloljšonju J
penzion paketa za 36 mesecev /
pri družbi Mobitel d.d.

a™"
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